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ΧΑΡΑ ΚΕΦΑΛΙΔΟΥ  

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΔΡΑΜΑΣ  

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ                                                        
 

Τρίτη 15 Σεπτεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας κ. Β. Κικίλια 

Θέμα: «Επιτακτική ανάγκη στελέχωσης της Παθολογικής Κλινικής του Γενικού Νοσοκομείου Δράμας με 

Ειδικούς Παθολόγους» 

Επανέρχομαι για ακόμη μια φορά στο πάγιο αίτημα της Δραμινής κοινωνίας για την άμεση ενίσχυση με 

ιατρούς - παθολόγους της Παθολογικής Κλινικής του Γενικού Νοσοκομείου της πόλης μας. Σύμφωνα με 

τον Ιατρικό Σύλλογο Δράμας η Κλινική σήμερα εφημερεύει επί 24 ώρες για 30 ημέρες τον μήνα. Κατά το 

παρελθόν η συνένωση των δύο Παθολογικών Κλινικών σε μια, προέβλεπε στο Οργανόγραμμά της να 

στελεχώνεται με 11 ειδικούς παθολόγους και άλλους τόσους ειδικευόμενους. Στην Κλινική όμως ουδέποτε 

απασχολήθηκαν περισσότεροι από 5 ειδικοί παθολόγοι. Για να λειτουργήσει απρόσκοπτα και με 

ασφάλεια χρειάζονται κατ’ ελάχιστον οκτώ ειδικοί γιατροί – παθολόγοι, ο καθένας από τους οποίους θα 

κάνει τέσσερις εξωτερικές και τέσσερις εσωτερικές εφημερίες. Είναι ανθρωπίνως αδύνατον ένας μόνον 

γιατρός να παρακολουθεί το σύνολο της κλινικής με 52 κρεβάτια και περισσότερους από 40 ασθενείς σε 

μόνιμη βάση.  

Επειδή, οι ειδικοί παθολόγοι εξυπηρετούν σε καθημερινή βάση παράλληλα το τακτικό παθολογικό 

ιατρείο, το διαβητολογικό ιατρείο, τους νοσηλευόμενους και τα έκτακτα περιστατικά, 

Επειδή, δύο ειδικοί παθολόγοι αναμένεται να αποχωρήσουν από το Νοσοκομείο εντός 30 ημερών, λόγω 

των δυσμενών συνθηκών εργασίας που επικρατούν σε αυτό, 

Επειδή, ταυτόχρονα υπάρχουν και οι πρόσθετες αυξημένες υποχρεώσεις της Παθολογικής Κλινικής λόγω 

και της πανδημίας του κορωνοϊού που επιτείνουν την ανάγκη πρόσληψης προσωπικού, είναι αναγκαία η 

άμεση η προκήρυξη τουλάχιστον έξι θέσεων ώστε να υπηρετούν συνολικά 8 - 9 Ειδικοί Παθολόγοι στο 

Νοσοκομείο Δράμας, αναγκαίοι για την απρόσκοπτη και ασφαλή λειτουργία της Κλινικής. 

 

Μετά τα ανωτέρω ερωτάται η Υπουργός: 

1. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί το Υπουργείο για την προκήρυξη και τη στελέχωση της πολύπαθης 

Παθολογικής Κλινικής του Γενικού Νοσοκομείου Δράμας, εν όψει και του δευτέρου κύματος της 

πανδημίας του Covid-19; 

2. Εντάσσεται στον σχεδιασμό του Υπουργείου σας η πρόσληψη Ειδικών Παθολόγων που είναι 

επιτακτικά αναγκαίοι για την ασφαλή λειτουργία της Κλινικής;    
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3. Σε προηγούμενες ερωτήσεις μας (ουκ έστιν αριθμός!!!) το Υπουργείο επικαλέστηκε ως δικαιολογία 

την απουσία νέου Οργανογράμματος στο Νοσοκομείο. Επειδή το «επιχείρημα» αυτό δεν μπορεί 

να λειτουργεί επ’ άπειρον ως άλλοθι, σε ποιες ενέργειες θα προχωρήσει το Υπουργείο σας ώστε 

επιτέλους να ολοκληρωθεί η διαδικασία της κατάρτισης και έγκρισης του νέου Οργανογράμματος;   

4. Τέλος, σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προχωρήσει το Υπουργείο σας για την ενίσχυση με μέσα, 

προσωπικό και Τμήματα (π.χ. Ογκολογικό) του Νοσοκομείου ώστε να μπει επιτέλους ένας τέλος 

στη συνεχιζόμενη υποβάθμιση και απαξίωσή του;  

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

 

Χαρά Κεφαλίδου 




